

Department of External Affairs



Canada

Ministère des Affaires extérieures

UNCLASSIFIED

OTTAWA, November 30, 1989

CIRCULAR DOCUMENT

Admin. No. 38/89 (ISD)

ANNOUNCING ISD CHANGES/NEW ACRONYMS

Effective January 1, 1990, the name of the Security Services Bureau will be changed to Security Services and Emergency Coordination Bureau to reflect its expanded mandate in coordinating the Canadian Government response to overseas emergencies. It will retain the acronym ISD.

2. In the interest of expediting the flow of communications to the Security Division (ISS), each of the five Sections in the Division has now been given its own symbol. Effective January 1, 1990, the following symbols will apply:

ISS - The symbol should be used only for correspondence intended for the Director and Senior Deputy Director.

ISSA - Physical Security and Personal Safety (Abroad) Section

FOR INFORMATION:

Heads of Mission
Deputy Ministers
Assistant Deputy Ministers
Directors General
Directors

NON CLASSIFIÉ

OTTAWA, 1e 30 novembre 1989

CIRCULAIRE ADMINISTRATIVE

No. 38/89 (ISD)

CHANGEMENTS À ISD/NOUVEAUX ACRONYMES

À compter du 1^{er} janvier 1990, la Direction générale des services de sécurité deviendra la Direction générale des services de sécurité et de la coordination des mesures d'urgence, pour refléter le fait qu'elle sera également chargée de coordonner la réaction du gouvernement canadien aux situations d'urgence qui surviennent à l'étranger. L'acronyme restera toutefois le même.

2. Pour accélérer l'acheminement des communications à la Direction de la sécurité (ISS), chacune des sections a maintenant son propre acronyme. À compter du 1^{er} janvier 1990, les acronymes suivants seront en vigueur:

ISS - Cet acronyme ne doit être utilisé que pour la correspondance destinée au directeur et au directeur adjoint principal.

ISSA - Section de la sécurité matérielle et protection du personnel à l'étranger.

À TITRE D' INFORMATION:

Chefs de mission
Sous-ministres
Sous-ministres adjoints
Directeurs généraux
Directeurs